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POBUDE IN VPRAŠANJA 20.12.2021 
 

Ponovno podajam pobudo, da se v križišču Raičeve ulice in Vičava postavi ogledalo, ki bo 

omogočilo varno vključevanje voznikov v promet. Ogledalo je bilo obljubljeno ob sanaciji 

ceste vendar ogledala do danes še ni. Prosim za informacijo kdaj bo ogledalo postavljeno.  

 

Ponovno podajam pobudo, da se v križišču Raičeve ulice, Trstenjakove ulice in Potrčeve 

ceste postavi ogledalo, ki bo pripomoglo k varni vožnji skozi križišče. 

 

Podajam pobudo, da se v križišču Raičeve ulice in Vičava omogoči varno vključevanje 

voznikov v promet in uredi ustrezen in uporaben izvoz na Raičevo ulico, ki navkljub 

opozorilom v času gradnje ni bil izveden.  

 

Podajam pobudo, da se poda informacija kako dolgo veljajo garancijski roki za 

preplastitve in sanacije lokalnih cest in koliko je bilo vnovčenih garancij, ter iz katerih 

razlogov in v katerih primerih.  

 

Podajam pobudo, da se poda informacija glede kvalitete preplastitve in ureditve ceste na 

Vičavi od križišča z Raičevo ulico do trgovine v razdalji 520 metrov, ki je bila v fazi 

adaptacije od 6.9.2021 do 14.10.2021, ko je potekalo asfaltiranje ceste. Občani so z 

izvedbo del nezadovoljni in menijo, da je potrebno cesto in pločnike ter cestne priključke 

popraviti. Saj naj bi bila asfaltna površina položena nekvalitetno in se na nekaterih mestih 

lušči in odstopa od površine.  

 

Podajam pobudo, da se poda informacija na kak način se bo sanirala okvara vodovoda na 

Čufarjevi ulici kjer je bila cesta zgrajena na novo v začetku letošnjega leta kjer v fazi 

sanacije vodovod ni bil zamenjan sedaj pa je pričelo prihajati do okvar na kar je bila 

Mestna občina Ptuj opozorjena. Občani so upravičeno jezni, da se reže popolnoma nova 

asfaltna površina in ne dovolijo, da se asfalt pokrpa le na enem mestu in zahtevajo, da se 

preplasti površina, ki bo vrnila stanje in izgled cestišča v prvotno stanje.  

 

Podajam pobudo, da se pri vseh sanacijah cesti in cestnega ustroja pristopi k sanaciji 

vodovodnih, plinskih, elektro, komunikacijskih, komunalnih za kar se naj zagotovijo 

ustrezna sredstva pred izvedbo deli in planirajo v proračunih v prihodnjih letih.  
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Občani Ulice Vide Alič so se obrnili name in želijo, da se postavi hitrostna ovira s katero bi 

omejili hitrost po ulici, saj je tam ogromno otrok prav tako pa tam poteka šolska pot, 

vozniki pa na žalost vozijo prehitro, kar je izjemno nevarno. 

 

Podajam pobudo, da se v sklopu sanacije Dravske ulice na delu mesta, kjer je stala stavba 

bivšega Koteksa, uredi avtobusno postajališče, ki bi omogočilo, da otroci varno stopijo iz 

avtobusa in varno prečkajo Dravsko ulico proti osnovni šoli Olge Meglič. Prav tako naj se 

prehod za pešce dvigne na podest in se nanj zariše prehod za pešce. S tem bodo vozniki 

primorani zmanjšati hitrost istočasno pa zagotovili varen prehod čez prehod za pešce. 

Zavedati se je potrebno, da gre za šolsko pot v neposredni bližini šole in je prisotnost 

najbolj ranljivih toliko večja.   

 

Podajam pobudo, da se poda informacija kdaj je realno pričakovati realizacijo predlogov 

iz participativnega proračuna.   

 

Ponovno podajam pobudo na pobudo št. 1351/30, da se prouči možnost organiziranja 

vrtca (v sklopu osnovne šole) na Grajeni. Iz odgovora izhaja, da ima Vrtec Ptuj ustrezne 

kapacitete na Ptuju ne pa tudi izvem samega mesta. Kot sem že v omenjeni pobudi 

pojasnil je Grajena eden od krajev, ki ima velik trend novogradenj in priseljevanja mladih 

družin, ki pa se bo v prihodnosti tudi nadaljeval, kar posledično pomeni več mladih družin 

in predšolskih otrok v Četrtni skupnosti Grajena. Podajam pobudo, da se opravil analiza 

oziroma pridobi podatek o številu otrok iz ČS Grajena in bližnjih občin, ki bi potencialno 

pomenile možnost obiskovanja otrok kombiniranega oddelka na Grajeni.  

 

Ponovno podajam pobudo na pobudo št. 1350/30 saj odgovor, ki se nanaša na pridobitev 

informacij v kateri fazi je sanacija leve brežine reke Drave na Vičavi oziroma, kdaj je 

pričakovati pričetek in konec del ter dinamika oz. plan kje se bo sanacija izvajala ni podal 

jasnega odgovora. Iz odgovora ni razvidno kdaj je pričakovati pričetek del, prav tako je v 

odgovoru zapisano kdo bo opravljal nadzor, ne pa tudi izvedbe in dinamike teh del. Kot je 

razbrati iz drugih virov bi naj dela izvajalo ptujsko podjetje VGP. Prosim za dopolnitev 

odgovora. Občane namreč skrbi, da bo ostalo pri obljubah in, da do realizacije ne bo prišlo 

oziroma bodo o tem seznanjeni šele takrat, ko se bodo dela pričela.  

 
 
Lep pozdrav, 

Milan Klemenc 
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